

主日学家庭反馈单

耶稣的神迹

第10课

耶稣医治生来瞎眼的人

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。



所学内容：

今天，您的孩子学习了耶稣医治一个生来瞎眼的人。孩子也明白了：神创造每一个人、每一件事都有祂的目的——为要彰显祂的作为和荣耀。（所用经文：约翰福音 9:1–12）



牢记神的话语：

“我们原是神的工作，在基督耶稣里造成的，为要叫我们行善，就是神所预备叫我们行的。” -以弗所书 2:10

请在这一周里多与孩子一起操练这节经文。这不仅能帮助孩子记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。和孩子一起讨论这节经文的含义。



亲子活动建议：

全家一起阅读哥林多后书 12:7–9，然后讨论：我们的软弱如何能够荣耀神。向孩子解释，软弱会使我们谦卑，让我们意识到自己是有限的，而真正掌权的是神。神有时会选择医治我们的某些软弱，有时则不会。我们需要记住：主是至高主权者，我们当用祂所赐的生命来荣耀祂。



每日祷告：

亲爱的主，感谢你独特地创造了我们每一个人。求你帮助我们不要因人的软弱而论断他人，而是看见你创造每个人都有明确的目的。赐给我们信心，相信你能在你所定的时间医治我们的软弱，为要彰显你的荣耀。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, your child learned about Jesus healing a man who was born blind. Your child also learned that God makes everyone and everything for a purpose—to display His Works and Glory. (Scripture used John 9:1-12.)

Words to Remember:



"For we are God's handiwork, created in Christ Jesus to do good works, which God prepared in advance for us to do." Ephesians 2:10 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child remember the verse, but it will also help to reinforce what he or she learned during class. Discuss the meaning of this verse with your child.



Suggested Parent/Child Activity:

Read 2 Corinthians 2:7-9 together as a family, then discuss how our weaknesses can bring glory to God. Explain that our weaknesses humble us, making us realize that we are mortal and that God is the One in control. God may choose to heal us of specific weaknesses, or He may not. We need to remember that the Lord is sovereign and that we should use the life He has given us to bring Him glory.



Daily Prayer:

Dear Lord, we thank You for uniquely creating each of us. Help us not judge others by their weaknesses, but rather help us to see that You created everyone with a purpose in mind. Give us faith to believe that You can heal our weaknesses in Your timing to display Your Glory. Amen.